

**Mötesgrupp**
SRRS/Västra**Mötesort**
Skutberget**Mötesdatum**
2017-05-18**Starttid**
09:15**År/Mötesnr**
2017/05**Kallade mötesdeltagare**

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Malin Holgersson (ledamot), Caroline Svensson (suppleant) Sara-Lena Aspetorp (Suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

1. Mötets öppnande

1.1. *Val av protokollförare*
Helena Wassén

1.2. *Val av protokolljusterare*
Sara-Lena Aspetorp

1.3. *Godkännande av dagordning*

2. Föregående mötesprotokoll**3. Rapport AU/TK**

3.1. *BISS-17, nulägesrapport.*

Alla får i uppgift att genomföra det som står på to do listan för BISS:en till sista maj

Helena W och Caroline presenterade utställningsområdet för det övriga i styrelsen. Vi kommer att kontakta First Camp för att se om vi kan använda oss av deras el i den röda stugan som är närmast.

Biträdande kassör under BISS:en blir Anki Rådman.

Titti och Helena W ser över möjligheten att låna speakerutrustning och om First Camp kan erbjuda en kvällsbuffé för 150 kr per person utan dryck.

Styrelsen planerar också att dela ut priset till listvinnarna under kvällens middag.

4. Bordlagda ärenden

4.1. *Inga bordlagda ärenden.*

5. Inkomna ärenden

5.1. *Inga inkomna ärenden*

6. Ekonomiärenden

6.1. *Rapport Malin*

Malin informerade om att domaren hittade en billigare biljett än vad vi budgeterade för. Gällande viltspårstävlingen i Väne-Ryr rapporterade Malin att som det ser ut nu går vi plus med en liten vinst. Men allt är inte inrapporterat ännu.

7. Medlemsärenden

7.1. *Inga medlemsärenden*

8. Aktiviteter



Mötesgrupp SRRS/Västra	Mötesort Skutberget	Mötesdatum 2017-05-18	Starttid 09:15	År/Mötesnr 2017/05
----------------------------------	-------------------------------	---------------------------------	--------------------------	------------------------------

Kallade mötesdeltagare

Titti Jansson(ordförande), Helena Wassén (sekreterare) Malin Holgersson (ledamot), Caroline Svensson (suppleant) Sara-Lena Aspetorp (Suppleant) och Anki Rådman (suppleant).

-
- 8.1. *RR-promenad i Arvika, 25 maj*
Titti och Malin H ansvarar.
 - 8.2. *RR-promenad i Karlstad i juni*
Datum ska planeras in av Helena W, Caroline och Anki.
 - 8.3. *Race Örebro.*
Vi har valt att avvakta till hösten. Anki kollar också upp om vi kan vara i Karlstad.
 - 8.4. *Utställningsträning*
Tina Gavling är inbokad för två dagar i juli och det finns redan några anmälningar. Malin H är ansvarig.
 - 8.5. *Viltspårskurs*
En viltspårskurs är inplanerad till andra helgen i juni. Malin D är ansvarig.

9. Övriga ärenden*RR-nytt*

Helena W ansvar för att det kommer in text om viltspårstävlingen, "Kul tillsammans" som är en ny artikelserie, information om kvällsmiddagen på kvällen och tillsammans med Titti en artikel om utställningsträningen men Jeanette Spångberg.

10. **Nästa styrelsemöte**
6 juni kl 09:30 i Arvika hos Malin H

11. Mötets avslutande